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Protokół z sesji sejmiku młodzieżowego, 2024-04-16

Protokół nr 10/2024
z X sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego,

która odbyła się 
w dniu 16 kwietnia 2024 r. w godzinach 9:30-15:00 w Muzeum

Etnograficznym w Warszawie, przy ul. Kredytowej

Otwarcie X sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego przez Przewodniczącą
Marcelinę Maciąg.

1. Złożenie wniosku o zmianę w porządku obrad przez Wiceprzewodniczącego Jana
Bęczkowskiego.

Zmiana zawierała w sobie:

Dyskusję nad uchwałą Parlamentu Młodych RP o aktywności osób z niepełnosprawnościami.

Dyskusję nad uchwałą chmurkową.

Sprawozdanie z dotychczasowych działań podjętych w ramach projektu „(nie)WYKLUCZENI”
przez Komisję Inkluzywności.

Przedstawienie pomysłu na podcast przez Komisję do spraw Rozwoju i Przedsiębiorczości
oraz podjęcie głosowania nad projektem.

Jednogłośnie przyjęto proponowane zmiany w porządku obrad.

Głosowało: 25 radnych.

Wyniki głosowania:

ZA 25 radnych,

PRZECIW 0 radnych,

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 radnych.

 

2. Wiceprzewodniczący Jan Bęczkowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wygaśnięcia
mandatu Radnego Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego Maxa
Młynarczyka.

Jednogłośnie przyjęto uchwałę sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Młodzieżowego Sejmiku



Województwa Mazowieckiego Maxa Młynarczyka.

Głosowało: 25 radnych

Wyniki głosowania:

ZA 25 radnych,

PRZECIW 0 radnych,

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 radnych.

 

3. Wiceprzewodniczący Jan Bęczkowski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wygaśnięcia
mandatu Jakuba Sokołowskiego radnego Młodzieżowego Sejmiku Województwa
Mazowieckiego.

Jednogłośnie przyjęto uchwałę sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Mazowieckiego Jakuba Sokołowskiego.

Głosowało 25 radnych.

Wyniki głosowania:

ZA 25 radnych,

PRZECIW 0 radnych

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 radnych.

 

4. Wiceprzewodniczący Jan Kozłowski przedstawił sprawozdanie z działalności Prezydium
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego. Kolejne sprawozdanie przedstawiła
Przewodnicząca Marcelina Maciąg, która omówiła osiągnięcia i przedstawiła nową bazę
kontaktów, zdobytą od ostatniej sesji. 
Swoje sprawozdanie przedstawiła również rzeczniczka prasowa Oliwia Nawrot omawiając
postępy graficzne strony internetowej oraz mediów społecznościowych MSWM.
Ostatnie sprawozdanie przedstawił Jan Kozłowski podsumowując każdą delegacje, która
odbyła się od momentu ostatniej sesji.

 

5. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Wsi przedstawiła sprawozdanie z dotychczasowych
działań w ramach projektów „Dzień Sprzątania Mazowsza w Gostyninie”, „Dzień Sprzątania
Mazowsza w Grójcu” oraz „Lista Dobrych Praktyk MSWM”.

 

6. Maja Rygało, Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Transportu Publicznego
przedstawiła raport dotyczący transportu publicznego w Województwie Mazowieckim oraz
sprawozdanie z dotychczasowych działań w ramach projektu „Mazowiecki Turniej



Koszykówki”.

 

7. O godzinie 11:00 ogłoszono 10 minutową przerwę techniczną.

Po dołączeniu spóźnionych radnych:

Bartłomieja Potrzebowskiego,

Karola Lewandowskiego,

Oliwii Kotowskiej,

Aleksandra Gawrysia.

podjęto głosowanie nad wnioskiem o zmianie w porządku obrad złożonym przez Marcelinę
Maciąg.

Zmiana porządku obrad zawierała w sobie:

Sprawozdanie radnej Natalii Niziołek w sprawie działalności w pracach Mazowieckiej Radzie
Oświatowej.

Sprawozdanie z dotychczasowych działań podjętych w ramach projektu „(nie)WYKLUCZENI”
przez Komisję Inkluzywności.

Sprawozdanie z dotychczasowych prac w ramach projektu „Niebieska skrzyneczka pomocy
Młodzieży” - Komisji Zdrowia.

Głosowało 29 radnych.

Wyniki głosowania:

ZA 27 radnych,

PRZECIW 0 radnych,

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 radnych.

Zmiany zostały przyjęte większością głosów.

8. Po zmianie porządku obrad Radna Natalia Niziołek przedstawiła sprawozdanie dotyczące
działalności w pracach Mazowieckiej Radzie Oświatowej.

Sprawozdanie z dotychczasowych działań podjętych w ramach nowej formuły projektu
„(nie)WYKLUCZENI” omówiła Oliwia Kotowska, Wiceprzewodnicząca Komisji Inkluzywności.

Dotychczasowe prace w ramach projektu „Niebieska skrzyneczka pomocy Młodzieży”
przedstawiła Marcelina Maciąg sponsorka projektu i Kamila Wnuk Przewodnicząca Komisji
Zdrowia.

Po krótkiej przerwie technicznej dołączył na sesję spóźniony Radny:

Wiktor Michalski.



 

9. Komisja do spraw Rozwoju i Przedsiębiorczości przedstawiła inicjatywę projektu dotyczącą
serii odcinków na podcast. Wśród radych wywiązała się dyskusja. Radna Martyna
Wiśniewska zgłosiła problem braku uzgodnienia z nią wypożyczenia sprzętu do nagrywania
odcinków oraz braku sensu realizowania dwóch podcastów na raz. Rzeczniczka Oliwia
Nawrot zgłosiła brak możliwości pracy przy realizacji dwóch dużych projektów. W związku z
niedokładnym opracowaniem inicjatywy, radni podjęli głosowanie nad rozpoczęciem
projektu z jednoczesnym jego uszczegółowieniem.

 

10. Przed głosowaniem nad projektem Komisji do spraw Rozwoju i Przedsiębiorczości 5 radnych
zgłosiło wniosek o wyłączenie jawności obrad Młodzieżowego Sejmiku Województwa
Mazowieckiego, w składzie:

Marcelina Maciąg

Kamila Wnuk

Oliwia Nawrot

Jan Bęczkowski

Jan Kozłowski.

Głosowało 30 radnych.

Wyniki głosowania:

ZA 17 radnych,

PRZECIW 6 radnych,

WSTRZYMAŁO SIĘ 7 radnych.

 

Wniosek został przyjęty większością głosów.

11. Kolejne głosowanie dotyczyło projektu Komisji do Spraw Rozwoju i Przedsiębiorczości.

Głosowało 30 radnych.

Wyniki głosowania:

ZA 17 radnych,

PRZECIW 0 radnych,

WSTRZYMAŁO SIĘ 13 radnych.

Wniosek został przyjęty większością głosów.

12. Kolejny punkt obrad dotyczył omówienia zaangażowania radnych Młodzieżowego Sejmiku.
Sprawozdanie podjęła Przewodnicząca Marcelina Maciąg wraz z Sekretarz Kamilą Wnuk.



UWAGA
Informacje opublikowane przed 1 stycznia 2021 r. dostępne są na stronie archiwum.mazovia.pl

Ze względu na przybycie gościa specjalnego Pana Ludwika Rakowskiego, Przewodniczącego
Sejmiku Województwa Mazowieckiego przerwano powyższy punkt obrad.

Pan Ludwik Rakowski swoją przemową zachęcił Radnych Młodzieżowego Sejmiku do rozwoju
w kierunku politycznym i zaprosił na najbliższą sesje Sejmiku Województwa Mazowieckiego.

 

13. O godzinie 13:25 ogłoszono trzydziestominutową przerwę obiadową.

Po przerwie Przewodnicząca kontynuowała punkt porządku obrad dotyczący omówienia
zaangażowania radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego.

14. Przedostatni punkt sesji dotyczył zgłoszenia poprawek do statutu Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Mazowieckiego na III kadencję. Poprawki od Prezydium zgłosił
Wiceprzewodniczący Jan Kozłowski. Prezydium pracowało nad nimi od początku kadencji.
Swoje uwagi przedstawiła Radna Oliwia Kotowska podważając zapis statutowy dotyczący
braku możliwości łączenia mandatów. Pracownik Departamentu Organizacji UMWM, Biura
Budżetu Obywatelskiego Mazowsza, przedstawił zasady braku możliwości łączenia mandatu.
Swoje propozycje na zmiany statutowe zgłosił również Radny Miłosz Krysztofiak.

 

15. Ostatni punkt sesji dotyczył omówienia i wyjaśnienia Radnym uchwały Parlamentu Młodych
RP przed głosowaniem.

16. Przewodnicząca Marcelina Maciąg oficjalnie zamknęła X sesję Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Mazowieckiego

 

 


